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Protokół 
z posiedzenia Komisji Polityki Społecznej i Zdrowia

w dniu 23 marca 2012

1. Radny Marek Rajca przewodniczący komisji obecny
2. Radny Marian Kita obecny
3. Radny Krzysztof Francikowski nieobecny
4. Radny Andrzej Mentel obecny
5. Radny Wiesław Konderak obecny
6. Radny Mirosław Kędzierski obecny
7. Radna Renata Malinowska obecna

tematy posiedzenia komisji 

1. Funkcjonowanie sklepików na terenie szkoły
2. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych
3. Sprawy bieżące

w posiedzeniu uczestniczyli
Burmistrz Teresa Kosmala, Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz, Skarbnik Miasta Urszula Polak- 
Wałek, Doradca Burmistrza Andrzej Świątek, Radna Zofia Bazańska, Kierownik Wydziału Polityki 
Społecznej i Edukacji.

pkt.1

Radny Marek Rajca przewodniczący komisji: Proszę o pytania do tego punktu.

Radny Andrzej Mentel: Materiały przygotowane są idealnie, chciałbym zapytać czy była robiona 
analiza jakie produkty w sklepiku szkolnym są najczęściej kupowane przez dzieci.

Radna Renata Malinowska: Dzieci kupują w sklepiku to czego rodzice zabraniają im jeść w 
domu.

Radny Wiesław Komderak: Wydaje mi się, że te materiały nie mogły być przygotowane inaczej 
ponieważ spowodowało by to, że pod kontem prawidłowego żywienia sklepiki nie mogły by 
funkcjonować. Sprzedaje się to na co jest popyt, czyli batoniki, zapiekanki, słodycze, chrupki.

Burmistrz Teresa Kosmala: Zlikwidowanie sklepików szkolnych nie rozwiąże problemu, nie 
możemy nikogo zmusić do sprzedaży określonego towaru.

Radna Renata Malinowska: Wychowawczyni u mojej córki w pierwszej klasie szkoły 
podstawowej zwracała uwagę dzieciom, że nie mają przynosić na śniadanie batoników tylko 
kanapki. Bardzo mile mnie to zaskoczyło.

Radny Andrzej Mentel: Nie jestem za likwidacją sklepików szkolnych uważam, że lepiej 
opracować listę produktów, których nie powinno tam być, w zamian za niższy czynsz.

Z- ca Burmistrza: Teresa Wąsowicz: Uważam, że komisja Rady Miejskiej nie jest odpowiednim 



miejscem o dyskutowaniu na temat czy zamknąć sklepiki szkolne, czy nie.

Radny Marian Kita: Sklepik szkolny jest dużą wartością, nie należy go likwidować, ale wycofać 
produkty, które są niezdrowe. Proponował bym wprowadzić herbatę dostępną dla uczniów 
bezpłatnie szczególnie na długiej przerwie.

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Radny Andrzej Mentel
2. Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz
3. Radny Marek Rajca przewodniczący komisji
4. Radna Teresa Malinowska 
5. Burmistrz Teresa Kosmala
6. Radny Mirosław Kędzierski

pkt.2

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2012 rok.

Temat omawia Skarbnik Miasta Urszula Polak- Wałek.

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz
2. Skarbnik Miasta Urszula Polak- Wałek
3. Radna Renata Malinowska
4. Radny Wiesław Konderak
5. Radny Andrzej Mentel
6. Radna Zofia Bazańska

pkt.3

Radny Marek Rajca przewodniczący komisji
Odczytuje pismo Członka Zarządu Powiatu Będzińskiego Mariusza Kozłowskiego w sprawie 
Szpitala.

Odczytuje pismo Dyr. Szpitala Jacka Kołacza dot Szpitala.

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Radny Andrzej Mentel
2. Radna Zofia Bazańska
3. Radny Marek Rajca przewodniczący komisji
4. Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz
5. Radna Renata Malinowska
6. Radny Wiesław Konderak



7. Radny Marian Kita
8. Burmistrz Teresa Kosmala

Radny Marek Rajca przewodniczący komisji: Czy są pytania do tego punktu?

Pytań nie było.

Radny Marek Rajca przewodniczący komisji: Zamykam posiedzenie komisji.

Protokołował Przewodniczący 
Krystian Załęczny Komisji Polityki Społecznej i Zdrowia

       Marek Rajca


